

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN COMMERCIAL BANK Date: 31-03-2021 12:17:55 PM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك التجاري الأردني التاريخ: 31-03-2021 12:17:55 PM الموضوع: رأي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات</p>
<p>Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Ernst & Young Jordan as follows:-</p>	<p>نود اعلامكم برأينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Ernst & Young Jordan كما يلي:-</p>
<p>Type of Report: Qualified</p>	<p>نوع التقرير: تحفظ</p>
<p>Company's opinion:</p>	<p>رأي الشركة:</p>
<p>With reference to the Auditor's qualified opinion on the financial statements for the year 2020 related to the seized assets, please be informed that Note 13 "Other assets" includes an explanatory paragraph showing the approval of the CBJ to record the amount of the decline in value of the seized assets over a period of five years starting from the year 2019, which is an acceptable between banks and their regulator.</p> <p>In our opinion, this decline does not affect the position of the bank, especially there is an increase in the value of some of the repossessed real estate that has not been taken into account in line with the requirements of International Financial Reporting Standards.</p> <p>It should be noted that this Qualified opinion appeared in the auditor's report on the bank's financial statements for the years 2018 and 2019 for the same issue, and will continue for the next</p>	<p>بالإشارة الى الرأي المتحفظ لمدقق الحسابات على البيانات المالية للعام 2020 والخاص بتقييم العقارات، ارجو العلم بان ايضاح الميزانية رقم 13 "موجودات اخرى" يتضمن فقرة توضيحية تبين موافقة السادة البنك المركزي الاردني على تقسيط مبلغ التدني في قيمة العقارات المستملكة على مدة خمس سنوات ابتداء من العام 2019 وهو ترتيب مقبول ومتعارف عليه بين البنوك والمشرع.</p> <p>وهذا التدني في رأينا لا يؤثر على اجمالي وضع البنك وخصوصا ان هناك ارتفاع في قيمة بعض العقارات المستملكة لم يتم أخذها في عين الاعتبار تماشيًا مع متطلبات المعايير الدولية للتقارير المالية.</p> <p>وتجدر الإشارة الى ان هذا التحفظ ظهر في تقرير مدقق الحسابات على البيانات المالية للبنك للعام 2018 لذات الموضوع حيث سيستمر تحفظ المدقق الخارجي على البيانات المالية للبنك للسنوات الثلاثة القادمة ما لم يطرأ أية تطورات جديدة.</p>



three years unless there are new developments.	
Date of auditor's report: 23-03-2021	تاريخ تقرير المدقق: 2021-03-23
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: زياد معاينة Position: Financial Control Unit Head	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: زياد معاينة المنصب: رئيس وحدة الرقابة المالية